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Bakgrund 

Med anledning av byggnationen av cykelbanor längst Värtavägen 

har stombusslinje 1 en omlagd körrutt. Bussen kör under byggtiden 

via Erik Dahlbergsgatan i stället för Värtavägen med indragna 

hållplatser som följd. Den omlagda busstrafiken har fått stora 

konsekvenser för många boende i området. Nämnden har gett 

förvaltningen i uppdrag att formulera en skrivelse till berörda parter 

om behovet av en skyndsam lösning. 

Ärendet 

Stadsdelsnämnden beslutade på sitt sammanträde den 23 november 

att ge förvaltningen i uppdrag att formulera en skrivelse från 

nämnden till SL med anledning av den omlagda körvägen för 

stombusslinje 1. 

Ärendets beredning 

Ärendet har utarbetats inom kanslienheten och staben. 
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Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 
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Förvaltningens synpunkter och förslag 

Förvaltningen har tagit fram ett förslag på skrivelse till berörda 

parter. I skrivelsen beskrivs de konsekvenser som 

bussomläggningen har för boende inom området. Inte minst är detta 

påtagligt för äldre personer och personer med rörelsehinder. 

Östermalms stadsdelsnämnd vill tillsammans med nämndens 

pensionärsråd och råd för funktionshinderfrågor påtala behovet av 

att berörda parter gemensamt och skyndsamt hittar en lösning. 

Nämnden och dess råd har under hösten uppvaktats av drabbade 

invånare. I skrivelsen lyfts ett förslag fram om att inrätta en 

temporär servicelinje som trafikerar Värtavägen och 

Kampementsbacken dagtid som en möjlig lösning som bör 

undersökas.  

 

 

 

Bilagor 

1. Skrivelse: Behov av skyndsam lösning med anledning av 

indragen busstrafik på Värtavägen  

2. Synpunkter från nämndens pensionärsråd 2017-12-08 

 

3. Synpunkter från nämndens råd för funktionshinderfrågor, 

utdrag ur protokoll från 2017-12-07 § 6 

 

 

 


